
Zápisnica 
z piateho riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Lužiankach, konané  

dňa 26. októbra 2012 o 17.00 hod. na Obecnom úrade v Lužiankach 
_________________________________________________________________________ 

 
 
Prítomní poslanci:  Marian Rác, Ing. Vladimír Macánek, Ivan Behúl, Martin Tonhauser,  
Marek  Buch,  Ing. Stanislav  Beňo, Milan Cabánek, Jozef Pagačovič, Ing. Marián Vrabec 
 
Počet prítomných občanov: traja 
 
Program : 
1/   Otvorenie 
2/   Procedurálne otázky : 
      - schválenie programu rokovania 
      - overenie zápisnice z predchádzajúceho rokovania 
      - voľba návrhovej komisie 
      - voľba overovateľov zápisnice 
      - menovanie zapisovateľa zasadnutia 
3/   Informácia o vstupe do iniciatívy LEADER, občianskeho združenia VITIS, 
4/   Kontrola plnenia platných uznesení 
5/   Návrh rozpočtového opatrenia na úpravu rozpočtu ZŠ s MŠ pre rok 2012 
6/   Dodatok č. 2 k VZN č. 3/2008 – O výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 
      a podmienky úhrady v Školskej jedálni Lužianky 
7/   Rôzne : 
      - zriadenie umeleckej školy 
      - prenájom telocvične – žiadosť mladých športovcov 
8/   Diskusia 
9/   Návrh na uznesenie 
10/ Záver 
 
 
 Starosta obce otvoril piate riadne zasadnutie obecného zastupiteľstva. Privítal  
prítomných poslancov a  skonštatoval, že prítomní poslanci sú v nadpolovičnej väčšine a sú 
uznášania schopní. Starosta obce vymenoval za zapisovateľku Renátu Bírovú. Poslanci OZ 
jednohlasne odsúhlasili overovateľov zápisnice v zložení: Ivan Behúl, Ing. Stanislav Beňo. 
Zároveň jednohlasne odsúhlasili členov návrhovej komisie v zložení: Jozef Pagačovič, Marian 
Rác, Ing. Marián Vrabec. Starosta obce navrhol, aby bod 3 bol zaradený za bod 6 a do bodu 7 
bolo zaradené prerokovanie dodatku k zmluve s fy Veolia. Takto upravený program poslanci 
OZ jednohlasne odsúhlasili (všetci za). 
 
 Obecné zastupiteľstvo na návrh Milana Cabáneka schválilo, aby kontrola plnenia 
uznesení z roku 2011 a 2012 a dlhodobo platné uznesenia od roku 2004 bola presunutá na 
rokovanie obecného zastupiteľstva v roku 2013 (všetci za). 
 
            Obecné zastupiteľstvo schválilo zriadenie špecializovanej triedy od 1. 9. 2012 
a zároveň schválilo dotáciu z rozpočtu obce pre ZŠ s MŠ v Lužiankach v sume 4 000,- € na 
úhradu osobných nákladov do 31.12.2012. Dotácia pre rok 2013 bude zohľadnená v návrhu 
rozpočtu obce pre rok 2013 (všetci za).  
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Obecné zastupiteľstvo v Lužiankach prerokovalo žiadosť o navýšenie finančných 
prostriedkov pre MŠ a schválilo zvýšenie rozpočtu Materskej školy v súlade s normatívom  
pre rok 2012 o  7 215,-€,  z dôvodu zvýšenia počtu detí MŠ z 53 na 68 detí, t.j. o 15 detí so 
stavom k 15. 9. 2012. Obec ako zriaďovateľ poukáže finančné prostriedky formou 
jednorázového transferu na účet ZŠ s MŠ do 30.10. 2012 (všetci za). 
 
           Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo na riadnom zasadnutí dňa 26. 10. 2012   
Dodatok č. 2 k VZN č. 3/2008 – „O výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov   
a podmienky úhrady v Školskej jedálni Lužianky“. 
  
Hlasovanie : 
Počet poslancov :  9  poslancov 
Počet prítomných:             7   poslancov  
„Za“  hlasovalo:              7   poslancov  
„Proti“  hlasovalo :     0  poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:   0   poslancov     
 
 
 O 17.45 hod. sa dostavili Martin Tonhauser a Marek Buch. 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh dodatku č. 5 k zmluve zo 6. 3. 2007 s Veolia 
Transport, a.s. Nitra, Štúrova 72,  v rozsahu  ubehnutých  55 843 km a dodatok zmluvy č. 5 
pre rok  2012  schválilo (všetci za).   

 
      Obecné zastupiteľstvo prerokovalo „Zmluvu  CVP – Centrum vzdelávania 
a poradenstva o prenájom nebytových priestorov v areáli ZŠ s MŠ Lužianky“  na činnosť 
inštitúcií zriadených CVP- Centrum vzdelávania a poradenstva,  n.o. Námestie Slobody 
1903/13, 960 01 Zvolen, IČO : 42000653. Milan Cabánek uviedol, že k zmluve by sa mala 
vyjadriť aj riaditeľka ZŠ s MŠ v Lužiankach aj školská rada. Starosta obce uviedol, že 
riaditeľka ZŠ s MŠ so zmluvou súhlasí. Ing. Vladimír Macánek uviedol, že predložená 
zmluva by mala byť zmluvou o budúcej zmluve a jednotlivé body zmluvy sa majú upresniť až 
k 1.9.2013, kedy CVP začne svoju činnosť. Marian Rác uviedol, že umelecká škola môže 
začať vykonávať svoju činnosť k 1.9.2013 za podmienky, že si zabezpečí priestory  k 
1.11.2012 ako je uvedené v zmluve. Po prerokovaní zmluvy obecné zastupiteľstvo túto 
schválilo s úpravami v bode V. písm. a/ a v bode VII. písm. a/ (všetci za). 
 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť mladých športovcov o prenájom telocvične 
v ZŠ s MŠ v Lužiankach počas školského roku  a túto žiadosť neschválilo (všetci za 
neposkytnutiu telocvične). 

 
           Obecné zastupiteľstvo schvalilo žiadosť o poskytnutie  podpory formou dotácie na rok 
2013 z Environmentálneho fondu v rámci  „Programu Obnovy  dediny“ vo výške 5000,- € 
(všetci za).   
 
           Obecné zastupiteľstvo prorokovalo žiadosť o poskytnutie  sociálnej výpomoci  vo 
výške 350,- €  pre   Silviu Rácovú. Silvia Rácová uviedla, že finančné prostriedky potrebuje 
na úhradu nákladov pre svojho syna Marcela, ktorý je už druhý školský rok v reedukočnom 
centre v Poľnom Kesove, kde sa zjavne zlepšil v chovaní aj v prospechu. Obecné 
zastupiteľstvo finančnú výpomoc pre Silviu Rácovú neschválilo (všetci proti poskytnutiu 
výpomoci).  
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Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo nadobudnutie nehnuteľností – 
pozemkov, bezodplatným prevodom od spoločnosti TEKMAR SLOVENSKO, s.r.o., IČO: 
36518123, Vinárska 26, 951 41 Lužianky,  pozemky registra „C“ v  k. ú. Lužianky vytvorené 
podľa Geometrického plánu č. 14/2012, p. č. 1363/169 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 
191 m2 a p. č. 1363/170 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 351 m2v celosti, t.j. v 1/1-ine, 
podľa Zmluvy zo dňa 14.mája 2012, vklad do katastra nehnuteľností vedený Správou katastra 
v Nitre pod V 4255/2012 (všetci za). 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č.75/2012 v nasledovnom znení: 
           Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nadobudnutie nehnuteľností – pozemkov, 
bezodplatným prevodom od spoločnosti TEKMAR SLOVENSKO, s.r.o., IČO: 36518123, 
Vinárska 26, 951 41 Lužianky,  pozemky registra „C“ v  k. ú. Lužianky vytvorené podľa 
Geometrického plánu č. 14/2012 
 

- p. č. 1363/169 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 191 m2 

- p. č. 1363/170 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 351 m2 

 

v celosti, t.j. v 1/1-ine, podľa Zmluvy zo dňa 14.mája 2012, vklad do katastra nehnuteľností 
vedený Správou katastra v Nitre pod V 4255/2012 
 
Hlasovanie : 
Počet poslancov :  9  poslancov 
Počet prítomných:             9   poslancov  
„Za“  hlasovalo:              9   poslancov  
„Proti“  hlasovalo :     0  poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:   0   poslancov            
 
           Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo nadobudnutie nehnuteľností – 
pozemkov, bezodplatným prevodom od spoločnosti CD REALITY, s.r.o., IČO: 36685364, 
Teplická 74, 921 01 Piešťany, pozemky registra „C“ v k. ú. Lužianky vytvorené podľa 
Geometrického plánu č. 15/2012, p. č. 1363/129 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 132 
m2 , p. č. 1363/171 Zastavané plochy a nádvoria o výmere   19 m2 , p. č. 1367/167 Zastavané 
plochy a nádvoria o výmere 128 m2 a p. č. 1367/232 Zastavané plochy a nádvoria o výmere  
376 m2 v celosti, t.j. v 1/1-ine, podľa Zmluvy zo dňa 15.októbra 2012, vklad do katastra 
nehnuteľností vedený Správou katastra v Nitre pod V 6426/2012 (všetci za). 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č.76/2012 v nasledovnom znení: 
     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nadobudnutie nehnuteľností – pozemkov, bezodplatným 
prevodom od spoločnosti CD REALITY, s.r.o., IČO: 36685364, Teplická 74,  
921 01 Piešťany, pozemky registra „C“ v k. ú. Lužianky vytvorené podľa Geometrického 
plánu č. 15/2012 
 

- p. č. 1363/129 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 132 m2 

- p. č. 1363/171 Zastavané plochy a nádvoria o výmere   19 m2 

- p. č. 1367/167 Zastavané plochy a nádvoria o výmere 128 m2 

- p. č. 1367/232 Zastavané plochy a nádvoria o výmere  376 m2 

 

v celosti, t.j. v 1/1-ine, podľa Zmluvy zo dňa 15.októbra 2012, vklad do katastra 
nehnuteľností vedený Správou katastra v Nitre pod V 6426/2012 
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Hlasovanie : 
Počet poslancov :  9  poslancov 
Počet prítomných:             9   poslancov  
„Za“  hlasovalo:              9   poslancov  
„Proti“  hlasovalo :     0  poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:   0   poslancov            
 
 

 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo nadobudnutie nehnuteľností – 
pozemkov, bezodplatným prevodom od spoločnosti TATRATOUR REALITY, a. s. ,  IČO: 
36252069, Teplická 74, 921 01 Piešťany,  pozemky registra „C“  v k. ú. Lužianky vytvorené 
podľa Geometrického plánu č. 15/2012, p. č.  2059/3  Zastavané plochy a nádvoria o výmere 
635 m2 a p. č.  2059/4  Zastavané plochy a nádvoria o výmere   72 m2 v celosti, t.j. v 1/1-ine, 
podľa Zmluvy zo dňa 15. októbra 2012, vklad do katastra nehnuteľností vedený Správou 
katastra v Nitre pod V 6426/2012 (všetci za). 
 
Obecné zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 77/2012 v nasledovnom znení: 
     Obecné zastupiteľstvo schvaľuje nadobudnutie nehnuteľností – pozemkov, bezodplatným 
prevodom od spoločnosti TATRATOUR REALITY, a. s. ,  IČO: 36252069, Teplická 74, 
921 01 Piešťany,  pozemky registra „C“  v k. ú. Lužianky vytvorené podľa Geometrického 
plánu č. 15/2012 
 

- p. č.  2059/3  Zastavané plochy a nádvoria o výmere 635 m2 

- p. č.  2059/4  Zastavané plochy a nádvoria o výmere   72 m2 

 

v celosti, t.j. v 1/1-ine, podľa Zmluvy zo dňa 15. októbra 2012, vklad do katastra 
nehnuteľností vedený Správou katastra v Nitre pod V 6426/2012 
 
Hlasovanie : 
Počet poslancov :  9  poslancov 
Počet prítomných:             9   poslancov  
„Za“  hlasovalo:              9   poslancov  
„Proti“  hlasovalo :     0  poslancov  
„Zdržal sa“ hlasovania:   0   poslancov   
 
 
 Obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť jazdeckého oddielu v Lužiankach 
o finančnú výpomoc. Ivan Behúl uviedol, že jazdecký klub existuje v Lužiankach od roku 
2009 a sídli v Korytove. Členovia jazdeckého oddielu sa zúčastňujú na akciách 
organizovaných obcou ako napr. „Deň detí, „Súťaž vo varenie gulášu“ a iné, kde vozia deti na 
koňoch. Jazdeckému oddielu  bude poskytnutá odmena za vykonané služby pri akciách 
organizovaných obcou.     
 
 Zástupca občianskeho združenia VITIS, Bc. Jozef Jankovič, v krátkosti oboznámil 
prítomných poslancov s činnosťou tohto združenia. Členovia tohto združenia platia členský 
príspevok vo výške 0,40€ /obyvateľ. Združenie každoročne podáva projekty, ktoré služia na 
zveľaďovanie obcí, ktoré sú v uvedenom združení. Ak združenie získa finančné prostriedky 
na predložené projekty, obce si rozdelia tieto prostriedky rovnakým dielom. 
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Milan Cabánek navrhol, aby bol uskutočnený prieskum aj v občianskom združení Radošinka, 
kde by sa zistili ďaľšie informácie o  združení, resp. podmienky prijatia do tohto združenia. 
Po tomto návrhu sa poslanci dohodli, že starosta obce zvolá mimoriadne zastupiteľstvo na  
31. 10. 2012 (streda) o 18.00 hod., kde bude informovať o výsledku uvedeného prieskumu 
(všetci za).      
 
 Ing. Vladimír Macánek vrámci diskusie chcel vedieť, či je plánovaná vysprávka jám 
na miestnych komunikáciach. Starosta obce uviedol, že vysprávka bude realizovaná. 
Jozef Pagačovič upozornil na vysypaný stavebný odpad v priekope pred domom Baráthových 
na Rastislavovej ulici. Ing. Marián Vrabec uviedol, že Baráthových treba vyzvať na 
odstránenie sutiny. 
Starosta obce uviedol, že pri jesennom upratovaní obce občania do pristavených 
veľkoobjemových  kontajnerov nahádzali aj odpad, ktorý tam nepatril, ako napr. koberce, 
postele, plechy. Korytovská ulica od železničného priecestia po bytovky bola veľmi 
znečistená. Ing. Vladimír Macánek navrhol, aby na tomto úseku bola umiestnená kamera a 
Ing. Marián Vrabec navrhol, aby kamera bola umiestnená aj na zbernom dvore. Zároveň 
obidvaja žiadali, aby bol kamerový systému vyhodnocovaný náčelníkom obecnej polície 
a predkladaný poslancom OZ. Ivan Behúl uviedol, že veľa odpadu je aj v úseku smerom od 
bytoviek na Korytove po Hlohoveckú cestu. 
Marek Buch za školskú radu uviedol, že v areáli ZŠ s MŠ počas vyučovania chodia ľudia, 
ktorí vyrušujú deti pri vyučovaní. K tomuto konštatovaniu sa pridala aj Oľga Balková, 
školníčka v materskej škole, ktorá uviedla, že okolo MŠ sa nachádzajú flaše od alkoholu, 
cigaretové nedopalky a iný odpad. 
Ing. Marián Vrabec navrhol, aby pri kostole popri chodníku bol vybudovaný žlab, ktorý by 
odvádzal pri dažďoch prebytočnú vodu. 
Starosta obce informoval o ponuke Ľudovíta Broďániho, ktorý ponúkol obci pozemok. 
Milan Cabánek uviedol, že ak p. Broďáni predloží list vlastníctva, môže obecné zastupiteľstvo 
s ním o ponuke rokovať. 
 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne odsúhlasilo uznesenia a následne starosta obce 
poďakoval prítomným za účasť a ukončil piate riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
v Lužiankach. 
 
 
 
 
Overovatelia: 
  _____________________   ______________________ 
                        Ivan Behúl        Ing. Stanislav Beňo   
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapísala: Renáta Bírová 


